
 

 
 

Notulen vergadering Wijkraad Alteveer /’t Cranevelt d.d. 24 april 2007  
 
Aanwezig vanuit de wijkraad en werkgroepen:  

Wil Smits (voorzitter), Hans van Katwijk, Jan van Leusen, Frits Manesse, Jenny Meyer, 
Jos Verhulst, Katja Smit , Luit Rietema (notulen) 

Aanwezig vanuit de gemeenteraad of –commissies: 
  Wieneke Groot  
Aanwezig vanuit de gemeente en overige:  

Mark van Donsel (afdeling Verkeer), Anneke Nijman (wijkmanager ), Alex van Hooff 
(Burgers’ Zoo, Wil Schiere (wijkagent) 

Afwezig: Maurice Lankheet 
 
1. Opening 
Wil Smits opent de vergadering.  
 
2. Mededelingen en ingekomen post 
Er is verzoek ontvangen de bewonersvereniging Veluwestate (flats Kluizeweg) voor een bijdrage in de 
griffierechten van de procedure bij de Raad van State ad € 281. Zoals eerder afgesproken zal de WAC 
dit bedrag betalen.  
 
3. Gesprek met de heer Van Hooff plus ambtenaar afd. Verkeer over 

incidentele verkeersmaatregelen Cattepoelseweg 
 
Mark van Donsel van de afdeling Verkeer van de gemeente en Alex van Hooff van Burgers Zoo zijn 
aanwezig om en toelichting te geven op het voorstel van de gemeente om bij grote drukte van 
bezoekers de Cattepoelseweg tussen Deelenseweg en Schelmseweg af te sluiten en slechts toegankelijk 
te maken voor parkeerders in één richting vanaf de Deelenseweg. Deze maatregel is slechts mogelijk 
tijdens (school)vakanties en tien nader te bepalen data en wordt nodig geacht omdat de borden die nu 
worden gebruikt leiden tot gevaarlijke situaties. Mark van Donsel legt uit dat een formeel 
verkeersbesluit nodig is om de gewenste situatie te krijgen, dit mag, zoals de huidge situatie nu is, niet 
vrijblijvend zijn. Met een verkeersbesluit kunnen tevens parkeerstewards worden ingezet en kan de 
politie (eventueel) handhavend optreden. 
Aan de hand van een tekening wordt het voorstel toegelicht. Het voorstel is alleen van toepassing op 
de aangegeven periodes en geldt niet voor de zogenoemde overloop van Geldredome-evenementen. 
Hiervoor is een apart verkeersbesluit nodig.  
Op dit voorstel kan een zienswijze worden ingediend; daarna wordt het voorstel formeel gepubliceerd, 
hierna is het mogelijk (binnen 6 weken) bezwaren in te dienen. 
Het voorstel om de Cattepoelseweg bij drukte van de attractieparken als parkeerzone te gebruiken 
staat los van het voorstel voor een 60 km-zone in combinatie met het formuleren van een 
verblijfsgebied en suggestiestroken. Mark van Donsel geeft aan dat deze maatregel beoogt het verkeer 
in snelheid te beperken, er zijn geen beperkingen ten aanzien van de doorvoer van het verkeer.  
 
De heren Van Donsel en Van Hooff verlaten vervolgens de vergadering. 
 
Vervolgens wordt besproken wat de inhoud van een zienswijze namens de WAC zou moeten zijn.  
Burgers Zoo en het NOM zouden er op gewezen moeten worden dat ze aan meer eigen 
parkeervoorzieningen moeten gaan werken. Gewezen moet worden op de lange periodes en 
momenten dat van de regeling gebuik gemaakt mag worden door beide attractieparken. Dit zou na een 
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jaar geëvalueerd moeten worden om het aantal keren dat gebuik is gemaakt van de regeling te kunnen 
bespreken.  Als zou blijken dat het maximum bereikt wordt is dit een signaal dat de attractieparken 
echt aan uitbreiding van de eigen voorzieningen moeten werken. 
Daarnaast speelt de overloop bij Gelredome-evenementen en evenementen bij Sportpark 
Valkenhuizen. In feite wordt misbruik gemaakt van de situatie en moet de gemeente hierop gewezen 
worden. 
Afgesproken wordt dat Luit, Jos en Wil de zienswijze opstellen en uiterlijk 26 april indienen bij de 
gemeente. 
 
4. Notulen vergadering WAC 21 maart 2007 
Inhoudelijk: 
• Agendapunt 3, tariefsverhoging: aanvulling dat de tariefsverhoging energiekosten niet uit te leggen 

is omdat de verwarming in de ruimte altijd aan staat en dus niet (apart van de zalen) te regelen 
is. Sjoerd van Bodegraven heeft toegezegd een verbetering hiervan te zullen onderzoeken. Maurice 
stuurt brief naar het Sportbedrijf van de gemeente over de noodzaak van energiebesparing. 

• Verrijzeniskerk; toevoegen dat het gesprek met de heer Mooi als prettig is ervaren. Hij gaat terug 
naar de ontwikkelaar. Sjoerd van Bodegraven bevestigt dat zolang mediation gaande is er geen 
artikel 19-procedure wordt opgestart. 

Naar aanleiding van:  
Gevraagd wordt naar het wijkbelang van de discussie over de fietsenstallingen bij het station. Na 
discussie wordt geconcludeerd dat goede fietsenstallingen ook van belang zijn voor de wijkbewoners 
van Alteveer / ’t Cranevelt. 
Actiepunten: 
• Structureel overleg met Stadsbeheer: moet nog in gang gezet worden; Anneke Nijman pakt dit op. 
• BuitenGewoonBeter: Anneke Nijman houdt in de gaten wanneer dit met de wijkraad kan worden 

besproken. 
• Spelregels speelplaats scholen: actiepunt kan worden geschrapt. 
• Heroïneverstrekking en kopij Craneveer: schrappen; zijn vaste agendapunten. 
• Autovrije zone: gaat niet door; schrappen. 
 
5. Overige actuele zaken 
• Werkgroep Heroïneverstrekking  
Het overleg met betrokken partijen loopt, er is weinig voortgang te melden. De start is op z’n vroegst 
in september en het aantal deelnemers zal langzaam opgebouwd worden. De werkgroep wil druk 
leggen op de goede uitvoerbaarheid van het project met maximale garanties voor zo weinig mogelijk 
overlast voor de wijk.  De Gelderse Roos zou in verband met de nieuwbouw op de Braamberg 
betrokken moeten worden bij het overleg en het convenant in verband met mogelijke interactie.  
• Wijkontwikkelingsteam  
Geen informatie beschikbaar; nagaan bij Maurice wat de ontwikkelingen zijn. 
• Werkgroep Verkeer  
Parkeren Rijnstate: gemeente wil toch kijken naar blauwe zone-systematiek (tijdelijk parkeren met 
parkeerschijf); de gemeente wil de bewoners met een brief vragen naar voorkeur voor 
vergunningensysteem of blauwe zonesystematiek. De werkgroep Verkeer wil eerst een bijeenkomst 
om uit te leggen wat de verschillen zijn en welke systeem welke consequenties heeft. Dit is 
teruggekoppeld naar de gemeente. De werkgroep zal de opties verder bespreken.  
• Werkgroep Verrijzeniskerk  
De mediator is nog bezig met het voeren van gesprekken. 
• Werkgroep noodwoningen  
Geen nieuws. 
• 3e flat Kluizeweg  
Raad van State heeft nog geen uitspraak gedaan, de termijn is verlengd. 
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• Werkgroep speelplekken (JOP) 
Er liggen een aantal voorstellen voor speelplekken waar een voetbalkooi cq een ”wachthok”zou 
kunnen worden gerealiseerd; de gemeente moet wel bereid zijn het merendeel van de te maken kosten 
te willen betalen. 

 
6. Kopij Craneveer en website 
Sluitingsdatum is 27 april. Jos Verhulst levert stukje aan over Heroïneverstrekking en Parkeren 
Rijnstate. 
 
7. Rondvraag en sluiting 
• Jos Verhulst vraagt naar verzendlijst van de werkgroep Verkeer. Wil Smits geeft aan dat hij in zijn 

mailberichten veel mailadressen een CC stuurt. Afgesproken wordt mailberichten voor de 
werkgroepleden alleen naar de betrokken werkgroepleden te sturen zonder verdere brede 
verspreiding.   

• Wieneke Groot geeft aan mogelijk interesse te hebben om actief te worden voor de wijkraad  
Wil sluit vervolgens de vergadering. 
 
 
 
Resterende vergaderdata in 2007:  15-05, 19-06, 21-08, 18-09, 16-10, 20-11, 18-12 
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